
DRŠŤKOVÁ – JAK TO VŠECHNO ZAČALO

Biofarma pana Sklenáře,
ta se s ničím nepáře,
bio maso produkuje
a výrobky expanduje.
Jen tu jeden velký problém byl,
vždy nám hovězí žaludek zbyl.
Máme novou výrobnu,
jen nebyla pračka,
však to všichni znáte,
chyběla nám kačka.
Teď už pračku vlastníme,
z dotace to smázneme,
tak jsme začali dršťky prát,
jen nebylo kam je dát.
Pak přišel mistr řeznický,
jménem Pavel Chlupáček,
dršťky řízl na frcky
a nacpal do skleniček.
Polévku z nich navařil
a pečlivě vše zavařil.
Výborná polévka byla na světě
a zvítězila v této anketě.

ZA CO – Děkujeme!


